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2010-11 BSP#3 Group Time Discussion 

 
L –Low, M – Medium, and H – High, indicate the difficulty of a question. Group leaders should select questions that are 

challenging to their groups but not so difficult that their group members cannot answer. 

 

(A) “He Opened to Us the Scriptures” - Questions for scriptural reading and discussion (Time 

available: 10 minutes. Do at least 2 questions.) 「祂給我們講解了聖經」-  為讀經及共同討論的問題(用

十分鐘時間，至少討論 2個問題) 

 

1. [M] Read 3:5-9. List three things that teachers of the flock must recognize according to this 

passage.請閱讀第三章，5-9節。再根据經文列出三項為羊群師者一定要能辨識的事。 

 

2. [H] Read 3:10-15. In what way does Paul compare himself implicitly with Solomon? What is 

he saying about some Christian workers? 請閱讀第三章，10-15節。保祿是由什麼樣的角度把自

己與撒羅滿暗暗相比﹖他對某些基督工作者有何描述﹖ 

 

3. [M] The image of “building a foundation and a structure” that Paul employs in 3:10-15 is 

alluded to again in Ephesians 2:17-22. What additional insights about this “foundation and 

structure” are revealed in the latter passage? 保祿在第三章，10-15節中所用 “建築地基與建築

物” 的比擬，在 “弗 2:17-22”中也同樣提過。後者的經文可有帶給你新的領悟呢? 請列舉。  

 

 

(B) “Did Not Our Hearts Burn?” – Discuss the question below for meditation, prayer, and 

application.  (Suggested time: 10 minutes) “我們的心不是火熱的嗎﹖ “為默想，祈禱，實踐”的題目，請

用十分鐘討論以下問題。 

 

Read 3:5-9. Who are your favourite Catholic evangelists, theologians, or speakers? Why are they 

your favourites? Are your attitudes about them in conformity with Paul’s counsel in these verses? 
      請閱讀第三章，5-9節。在天主教的傳道者、神學家、或演說家之中，那幾位是你喜愛 的﹖你 

       對他們的態度是否與保祿這幾句的章節相符合 ﹖ 


